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PROTOKÓŁ 0012.10.7.2020 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu  18 czerwca  2020 roku  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 127A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14.00-14.30 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 
 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok  
 

 pismo w sprawie kontroli wewnętrznej, 
 
 pismo w sprawie potrąconych wynagrodzeń za udział w strajku 2019, 
 
 pismo w sprawie wykazu środków jakie zostały przeznaczone w 

jednostkach oświatowych na remonty, inwestycji w latach 2015-2020, 
 

4. Plan pracy Komisji na II półrocze 2020 
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 11 maja oraz 21 maja 2020 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty.  

Andrzej Matusiak 
 - Proszę Państwa z uwagi na to, że mamy gościa chciałbym na początku omówić 
temat związany z naszym gościem. Proszę o informację na piśmie gdzie była Pani 
zameldowana i gdzie zamieszkiwała  od 1.10.2018 r. do dnia dzisiejszego.  
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Pani Radna 
 - Rozmawialiśmy na temat sytuacji, którą Pan zgłosił do Wojewody i w związku z 
tym złożyłam do Komisji na ręce Pana Przewodniczącego 2 oświadczenia. Czy 
Pan Przewodniczący zapoznał członków Komisji z tymi oświadczeniami.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Nie. Będzie osobne posiedzenie gdzie przedstawię wszystkie dokumenty. Czy ja 
prosiłem o te oświadczenia? 
 
Pani Radna 
 - W związku z tym, że przychodzę na komisje uważałam za stosowane przedstawić 
dokumenty, które są dla mnie ważne.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jak zbiorę wszystkie materiały to przedstawię je Radnym  na posiedzeniu 
Komisji. Może być taka sytuacja, że będzie projekt uchwały przedstawiony Radzie 
Miasta. Jeżeli uchwała nie przejdzie przez Radę Miasta to zrobię odwołanie i sprawą 
zajmuje się Wojewoda.  
 
Pani Radna 
 - Co Pan rozumie przez słowo „zamieszkanie” ? W oparciu o co możemy tego słowa 
używać? 
 
Andrzej Matusiak 
 - To znaczy gdzie Pani przebywała.  
 
Pani Radna 
 - W oparciu o co? 
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy Pani nocowała w miejscu zameldowania, prowadziła gospodarstwo, robiła 
zakupy. To, że Pani płaci za prąd w miejscu zameldowania to nie znaczy, że Pani 
tam mieszkała.  
 
Józef Kubera 
 - Dla mnie liczy się zameldowanie w danej miejscowości.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Proszę zapoznać się z Ordynacją Wyborczą. To nie chodzi tylko o kwestie 
zameldowania. Jeżeli złożę jakieś zarzuty to otrzyma je Pani na piśmie.  
 
Pani Radna 
 - Rozumiem, że mogę wyrazić swoje zdanie. Skoro Pan mnie zaprosił to proszę 
mnie wysłuchać. Przebywanie to co innego i zamieszkanie też. Jest rok i 3 miesiące 
kiedy Pan prowadzi moją sprawę.  
 
Andrzej Matusiak 
 - To nie ma znaczenia.  
 
Pani Radna 
 - Dla powagi Rady Miasta ma znaczenie.  
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Janusz Ogiegło 
 - Radna ma racje, że sprawa długo trwa.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Może być tak, że sprawa pod koniec kadencji zostanie rozstrzygnięta.  
 
Józef Kubera 
 - Do tej pory nie widzieliśmy żadnych dokumentów w tej sprawie.  
 
Janusz Ogiegło 
 - Jak są jakieś zarzuty to trzeba je przedstawić.  
 
Pani Radna 
 - Napisałam w listopadzie  takie oświadczenie to po co mam to robić drugi raz. 
Proszę Komisje o zapoznanie się z dokumentami.  
 
Ad. 3 
Sprawy bieżące: 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 pismo w sprawie kontroli wewnętrznej, 

Komisja zapoznała się z treścią pisma.  

 
 pismo w sprawie potrąconych wynagrodzeń za udział w strajku 2019, 

Przewodniczący Komisji zapoznał członków z treścią pisma.  

Komisja zapoznała się z treścią pisma.  

 pismo w sprawie wykazu środków jakie zostały przeznaczone w 
jednostkach oświatowych na remonty, inwestycji w latach 2015-2020, 

Komisja zapoznała się z treścią pisma.  

Ad. 4 

Plan pracy Komisji na II półrocze 2020 
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Komisja ustaliła plan pracy komisji .  

Plan pracy stanowi załącznik do protokołu.  

 
Ad. 5 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków.  
 
Ad. 6 
 

Przyjęcie protokołu z dnia 11 maja oraz 21 maja 2020 r.  

Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie.  

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia 

 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz      Andrzej Matusiak  
  
 
 


